



联系我们

CVC – 广州 (总部)

地址: 广州市黄埔区天泰一路3号
邮编: 510663
总机: (86-20)3229 3888
邮箱: office@cvc.org.cn
网址: www.cvc.org.cn

CVC – Guangzhou (headquarter)

Address: No.3, Tiantaiyi Road, Huangpu District,
Guangzhou, P. R. China
Post code: 510663
Tel.: (86-20)3229 3888
E-mail: office@cvc.org.cn
Website: www.cvc.org.cn

各地分支机构 Branch offices

CVC – 嘉兴 Jiaxing

Tel.: (86-573)8258 6899

CVC – 顺德 Shunde

Tel.: (86-757)2291 0821

CVC – 深圳 Shenzhen

Tel.: (86-755)2376 3060

CVC – 成都 Chengdu

Tel.: 191 8086 7392

CVC – 昆明 Kunming

Tel.: (86-871)6792 1126

CVC – 郑州 Zhengzhou

Tel.: 135 5408 7899

CVC – 苏州 Suzhou

Tel.: 180 5730 0298

CVC – 香港 Hong Kong

Tel.: (852)8480 3963

CVC – 中山 Zhongshan

Tel.: (86-760)2338 0013

CVC – 湛江 Zhanjiang

Tel.: (86-759)6611 509

CVC – 温州 Wenzhou

Tel.: 180 5733 1932

CVC – 潮汕 Chaoshan

Tel.: 159 0204 2851

CVC – 长沙 Changsha

Tel.: 181 5433 2707

CVC – 绍兴 Shaoxing

Tel.: 180 5730 1931

CVC – 海湾 Gulf

Tel.: +971553933861

CVC – 武汉 Wuhan

Tel.: (86-27)8477 7155

CVC – 上海 Shanghai

Tel.: (86-21)6990 5077

CVC – 青岛 Qingdao

Tel.: 133 7080 8833

CVC – 重庆 Chongqing

Tel.: 185 8054 6761

CVC – 合肥 Hefei

Tel.: 180 5730 0168

CVC – 宁波 Ningbo

Tel.: 180 5730 5968

Certainty
专业引领 **Value-added**
值得信赖 创造价值
Credibility



CVC威凯



CVC威凯质量在线

逾半世纪的发展与经验

Half a Century's Development and Experience

• 1958

中国、前苏联等6国联合组建(中国最早的电器亚热带气候试验研究机构和大气腐蚀网站成员)

China's 1st Electrical Appliance Climate Test and Research Institution co-founded by 6 countries.

• 1986

中国首个国家级电器产品质量检验检测中心

The first national testing and quality supervision center for electrical appliances in China.

• 1989

成为中国第一批获认可的CB实验室之一

(注:CB体系——世界电器领域涉及国家最多影响最大的合格评定体系)

Among the first batch of CB testing laboratories (CB Scheme: the most influential conformity assessment system with the most countries involving for electrical appliances in the world).

• 2002

首批中国强制性产品认证(CCC)指定实验室

海南琼海与广州两个湿热气候试验场成为全球典型气候环境试验网络成员

One of the first group of testing laboratories for China Compulsory Product Certification (CCC).

Damp-heat climate exposure test sites in Hainan and Guangzhou were selected as member of the global typical climatic environment exposure test network.

• 2006

建立CVC威凯品牌

Establishing the CVC brand

• 2008

获批工业产品环境适应性全国重点实验室(全国36家之一)

State Key Laboratory of Environmental Adaptability for Industrial Products (among 36 state key laboratories in China).

• 2011

被国家认监委(CNCA)授权为体系认证机构

System Certification Body Authorized by the Certification and Administration of the People's Republic of China (CNCA).

• 2012

被国家认监委(CNCA)授权为产品认证机构

成为工信部国推RoHS认证首批指定检测实验室

成为工信部授权汽车零部件产品《公告》检测机构

Product Certification Body Authorized by the Certification and Administration of the People's Republic of China (CNCA).

Designated testing laboratories for China-RoHS authorized by Ministry of Industry and Information Technology of the People's Republic of China.

The designated testing lab for products catalog of Announcement on Vehicle Manufacturers and Products issued by MIIT.

• 2014

成为中国强制性产品认证(CCC)指定认证机构

成为沙特标准局授权SASO认证机构

CCC Mark Certification Body.

Certificates of Conformity (CoC) issuing body authorized by SASO.

• 2016

海湾标准化组织授权GC标志认证

国家标准委第一批标准化服务业试点机构

Accredited by GSO as a GC-Mark certification body.

One of the first standardization service pilot organizations authorized by the Standardization Administration.

• 2018

国家智能汽车零部件质量检验检测中心正式运营

获批国家技术标准创新基地(家用电器和电器附件国际标准化)

China National Center for Quality Inspection and Test of Intelligent Vehicle Components is put into official operation.

Approved as National Technical Standard Innovation Base of Household appliances and Electrical Accessories International Standardization.

• 2019

登陆上交所科创板

成为“电器电子产品有害物质限制使用RoHS国推认证”发证机构

Listed on SSE Star Market.

Became National Recommendation and Certification Body for the restricted use RoHS harmful substances in electrical and electronic products.

• 2020

成为新一批IECEE CB体系国家认证机构(NCB)

Accepted by IECEE CB Scheme as National Certification Body (NCB).

• 2022

海湾公司正式挂牌运营

CVC Gulf Company officially operates.

• 2023

成为国际电工委员会医用低温存储设备项目委员会(IEC/PC 130)秘书处

国家标准验证点(智能家电)【第一批】

IEC Cold storage equipment for medical use project committee (IEC/PC 130) Secretariat.

National Standard Verification Site (Smart Home Appliances) [First Batch]

• 2024

收购并增资控股昆明高海拔电器检测有限公司(国家高原电器产品质量检验检测中心)

Aquired and increased the capital and controlling stake of CVC Testing Technology (Kunming) Co., Ltd.(National Plateau Electrical Product Quality Testing & Inspection Center)

您看到的威凯

Who We Are

中国电研威凯公司是集基础研究、标准化、检测、认证、检验、计量、能力验证及质量提升延伸服务(实验室技术服务、培训等)于一体的权威第三方质量技术服务机构。服务领域覆盖智能家居、智能汽车、能源装备、医疗健康等行业。

中国电研威凯公司是中国第一批获认可的CB实验室之一,并于2020年成为中国新一批IECEE CB体系国家认证机构(NCB);是国家批准授权和认可的认证机构,认证业务类别和领域包括:QMS/EMS/OHSAS管理体系认证、CVC标志认证、CCC认证等;同时还是国家批准授权和认可的检验机构、检测实验室、校准实验室、能力验证提供者。在出口产品认证方面,中国电研威凯公司是厄瓜多尔产品符合性认证机构、中东沙特政府认可的中国本土两家SASO认证机构之一,海湾国家指定的GC标志认证机构,埃及进出口控制总署(GOEIC)授权的CoI证书检验机构。

能够为广大企业提供包括标准制修订、检测、体系认证、产品认证、设备计量校准、验货、培训、实验室建设、能力验证、CNAS认可咨询、技术咨询、风险评估等质量控制领域的整体解决方案。

我们的使命

帮助客户提升产品技术和质量管理水平,助推企业科技创新和研发,促进产业转型升级,服务高质量发展。



QUALITY TECHNOLOGY



CVC is an authoritative third-party quality and technical service institution of CEI (stock code: 688128), integrating basic research, standardization, testing, certification, inspection, measurement, proficiency testing and quality improvement extension services (laboratory technical services, training, etc.). The service areas cover Smart Home, Intelligent Vehicles, Energy Equipment, Health Care and other industries.

Accepted by IECEE CB scheme as National Certification Body (NCB) and one of the earliest CB Test Laboratories in China, CVC is authorized and accredited by CNCA as a certification body, with its certification categories and scope including QMS / EMS / OHSAS management systems, CVC Mark and CCC certification, etc. Meanwhile, CVC is accredited by CNAS as testing laboratory, calibration laboratory, proficiency testing provider. In the field of export products certification, CVC is a product conformity certification body for Ecuador, one of the two native certification bodies recognized by SASO, GC-Mark certification body notified by GCC Standardization Organization (GSO) and COI certification body authorized by General Organization for Export & Import Control of Egypt (GOEIC).

CVC helps customers to access global market by total quality control solutions, including formulation & revision of standards, testing, system and product certification, calibration and metrology, inspection, training, laboratory establishment, proficiency testing, CNAS accreditation consultancy, technology consultancy, risk evaluation, etc.

Our Mission

To help customers improve product technology and quality management level, boost enterprise scientific and technological innovation and R & D, promote industrial transformation and upgrading, and serve high-quality development.

认可、授权与合作

Accreditation, Authorization and Cooperation

中国电研威凯公司作为中国具有代表性的第三方质量技术服务品牌，长久以来与国际、国内著名的各类组织和政府广泛合作，在技术服务领域积累了独特的优势。

As a representative third-party quality and technical service brand in China, CVC has accumulated a wealth of experience by cooperation with organizations and government authorities at home and abroad.

国内认可与授权

- 国家市场监督管理总局授权国家家用电器产品质量检验检测中心, 工业产品生产许可证检验机构
- 国家认可委 (CNAS) 认可的检测、检查、计量机构、能力验证提供者
- 国家认监委 (CNCA) 指定中国强制性产品认证 (CCC) 检测实验室及认证机构、自愿性产品认证机构
- 获认监委授权, 可独立开展三大管理体系认证和产品认证服务
- 香港政府认可的核证机构
- 中国民航总局 (CAAC) 指定的货物航空运输条件鉴定机构
- 国家科技部 (MOST) 批准设立“工业产品环境适应性国家重点实验室”
- 国家商务部 (MOFCOM) 授予的“出口商品技术服务中心”
- 国标委 (SAC) 批准的第一批标准化服务试点机构
- 电工产品环境适应性检测中心
- 分马力电机产品质量检验检测中心
- 国家商务部机动车零部件技术支撑公共服务平台
- 广东省高分子材料环境适应性评价与检测技术重点实验室
- 中国汽车工业协会会员单位、广东省汽车行业协会副会长单位
- 全国质量监管重点产品检验方法标准技术委员会, 机动车零部件专业工作组组长单位
- 渔检和船检 (中国船级社CCS) 认可检测中心
- 工信部国推RoHS认证首批指定检测实验室
- 工信部首批工业产品质量控制和技术评价实验室
- 国家智能汽车零部件质量检验检测中心
- 工信部授权汽车零部件产品《公告》检测机构
- 浦东机场授权首家沪外地区“锂电池航空货运鉴定机构”
- 上海通用汽车有限公司GP-10认可实验室
- 上海大众、福特、东风日产等多家汽车整车厂认可的汽车零部件质量检测机构
- 广汽丰田汽车认可SOC/VOC检测机构

Domestic Accreditations and Authorizations

- China National Center for Quality Supervision and Test of Electrical Appliances (CETC), Testing & Inspection Organization for Industrial Product Manufacture License authorized by SAMR.
- Testing, inspection and calibration organization, and proficiency testing Provider (PTP) authorized by CNAS.
- Testing Laboratory and Certification Body for CCC mark and voluntary product approvals designated by CNCA.
- Product & system certification (ISO 9001; ISO 14001; OHSAS 18001) service provider authorized by CNCA.
- Certification/Verification Organization Recognized by Hong Kong government. Testing Laboratory for “Transport of Dangerous Goods” authorized by Civil Aviation Administration of China (CAAC).
- State Key Laboratory of Environmental Adaptability for Industrial Products authorized by Ministry of Science and Technology (MOST).
- Export Commodities Technical Service Center authorized by Ministry of Commerce (MOFCOM).
- The first batch of standardized service pilot authorized by Standarization Administration of the People’s Republic of China (SAC).
- Environmental Adaptability Test Centre for Electrical Products.
- Quality Supervision Testing Station on Sub-Horsepower Electric Motors.
- Technical Support Platform for import & export of automobile components authorized by MOFCOM.
- Guangdong Provincial Key Laboratory for testing and evaluation on environmental adaptability of molecular materials.
- Member of China Association of Automobile Manufacturers and deputy chairman of Guangdong Automobile Industry Association.
- National Technical Committee 374 On Products Test Methods of Standardization Administration of China (SAC/TC 374), Leader of the Vehicle Parts Technical committee.
- Test center of Fishing Vessel Inspection and CCS (China Classification Society) ship survey.
- One of the first batch of designated testing laboratories of National Recommended RoHS by MIIT.
- One of the first batch of testing laboratories of Industrial Products Quality Control and Proficiency Testing by MIIT.
- China National Center for Quality Inspection and Test of Intelligent Vehicle Components.
- The designated testing lab for products catalog of Announcement on Vehicle Manufacturers and Products issued by MIIT.
- The first non-Shanghai appraisal organization authorized by China Eastern and Pudong Airport for transportation of lithium batteries.
- Approved GP-10 testing laboratory by Shanghai GM.
- Quality testing & inspecting organization for automobile components accredited by auto manufacturers like Shanghai Volkswagen, Ford, DongfengNissan etc.
- The accredited SOC and VOC testing lab for GAC-Toyota.

国际认可与授权

国际认证

- 国际电工委员会IECEE CB体系国家认证机构 (NCB)
- 海湾标准化组织授权的GC标志认证机构
- 沙特标准计量与质量局 (SASO) 认可的产品符合性认证机构
- 阿联酋工业和先进技术部 (MoIAT) 指定ECAS认证公告机构
- 埃及进出口控制总署 (GOEIC) 授权的COI证书检验机构
- 厄瓜多尔产品符合性认证机构
- 阿曼能效认证机构
- 巴拿马符合性认证机构
- 乌拉圭符合性认证合格评定机构
- 巴林BTMD指定能效认证机构

国际检测 & 全球准入

- 德国国家认可机构 (DAKs) 认可的检测机构
- 美国认可机构A2LA认可的检测机构
- 国际电工委员会IECEE CB体系CB实验室 (CBTL)
- 澳大利亚/新西兰政府认可检测机构
- 日本PSE认证指定检测机构
- 沙特SASO能效检测机构
- 美国消费者产品安全委员会 (CPSC) 认可第三方评估机构
- 美国EPA授权能源之星检测机构
- 新加坡NEA授权检测机构
- 菲律宾BPS认可检测机构
- 美国ATLAS气候服务集团 (AWSG) 授权中国唯一检测机构
- 德国VDE数据认可检测机构
- 英国BSI认可检测机构
- 英国ASTA认可检测机构
- 德国TUV授权检测机构
- 挪威NEMKO授权检测机构
- 瑞士ESTI授权检测机构
- 西班牙IDIADA合作机构
- 澳洲ADR授权测试机构
- 加纳政府认可检测机构
- 智利SEC认可检测机构
- 智利CESMEC以及LENOR-CHILE合作机构
- 巴西NCC/IEX合作机构
- 墨西哥ANCE合作机构

International Accreditations & Authorizations

Certification

- NCB accepted by IECEE CB Scheme
- Notified by GSO as a GC-Mark certification body.
- Certification Body and energy efficiency testing lab recognized by SASO (KSA).
- ECAS Notified Body designated by MoIAT
- Authorized by GOEIC Egypt as a certification body for COI approval.
- Product conformity certification body for Ecuador market.
- Certification body for Oman energy labelling.
- Product conformity certification body for Panama market.
- Uruguay CoC conformity assessment organization.
- Certification Body for Bahrain energy labelling.

Testing and Global Market Access

- Testing organization accredited by DAkks (Germany).
- Testing organization accredited by A2LA (USA).
- CBTL accepted by IECEE CB Scheme.
- Testing Laboratory recognized by Australia and New Zealand.
- Testing Laboratory authorized for PSE Certification by Japan.
- Testing laboratory authorized by SASO for Saudi energy labelling testing.
- Third Party Conformity Assessment Body authorized by U.S.Consumer Product Safety Commission (CPSC).
- Testing Laboratory registered by EPA for US Energy Star Certification.
- Testing Laboratory authorized by NEA of Singapore.
- Testing Laboratory recognized by BPS of Philippine.
- The sole service provider of Atlas Weathering Services Group to conduct AWSG recognized weathering test service in China.
- VDE TDAP Laboratory.
- Testing Laboratory recognized by BSI of UK.
- Testing Laboratory recognized by ASTA of UK.
- Testing Laboratory recognized by TUV.
- Testing Laboratory authorized by NEMKO of Norway.
- Testing Laboratory accredited by ESTI, Switzerland.Partner of IDIADA (Spanish).
- Testing Laboratory authorized by ADR.
- Testing Laboratory accepted by Ghana.
- Testing Laboratory accredited by SEC, Chile.
- Testing Laboratory recognized by CESMEC S.A & Lenor Chile Ltda. of Chile.
- Cooperation organization recognized by NCC & IEX, Brazil.
- Cooperation organization recognized by ANCE, Mexico.



品质美好生活 威凯用心护航

CVC - Assure Quality & Good Life



电器产品质量检验检测中心 专业技术, 高效严谨

作为国内授权最早的质检中心, 中国电研威凯公司经过六十多年的发展, 奠定了坚实的技术基础, 检测标准达5000多项、检测项目超过30000个。

广泛参与国际、国内标准制修订 预测趋势, 把握先机

中国电研威凯公司拥有16个国际标准化平台、12个国内标准化平台、众多行业资深技术专家, 广泛参与国际、国内标准的制修订。可以提供全方位标准化技术服务, 还可量身定制企业标准, 帮助企业把握市场先机。

国际CB认证机构及实验室 权威机构, 国际互认

中国电研威凯公司作为IECEE CB体系国家认证机构(NCB)及检测实验室(CBTL), 积极参与国际标准化工作, 紧跟各国技术法规的变化, 积累了丰富的国际认证检验经验, 出具的评价结论获70多个国家/地区, 100多个权威机构的认可。

全面质量管理方案 一站服务, 便利快捷

中国电研威凯公司提供“一站式”认证测试服务。客户根据需要, 组合选择“国内认证+国际认证”, 就可通过一次测试获取多张证书, 降低认证费用, 节省认证时间, 快速将产品出口到世界各地! 同时可以选择“资讯服务”、“供应商审核”、“生产过程质量控制”、“设备计量校准”、“体系认证”、“培训”等服务, 全面提高企业质量管理水平。

全国重点实验室 高端技术解决方案

中国电研威凯公司是国家科技部批准成立的“工业产品环境适应性国家重点实验室”, 是该领域的科研机构, 针对汽车、电子、电器、建材等国民经济主要行业需求, 重点对材料、产品和装备等开展基础性研究, 建有覆盖全国典型自然气候环境的试验网络, 是全球典型气候自然环境试验网络成员, 为企业提供高端技术解决方案。

示范性生产力促进中心 丰富行业服务, 彰显社会责任

中国电研威凯公司的生产力促进中心设有多个国家、省、地区行业协会, 通过行业共性技术研究与交流、新技术推广、企业诊断、品牌培育、国际交流等服务, 引领行业进步, 促进产业升级。中国电研威凯公司同时还是广东省中小企业公共技术服务示范平台以及广州市中小企业(技术)服务示范平台, 推动中小企业的发展。

多个大型测试基地 精良的设备, 广泛的网络

中国电研威凯公司在全国设有多个分支机构, 建成广州、顺德、深圳、嘉兴、上海、武汉、湛江、温州、青岛、昆明、苏州11大检测基地, 同时在花都、琼海、临高、海拉尔、吐鲁番、贡嘎设有6个典型气候环境试验站及遍布全球的服务网络, 可为企业提供便捷的本地化服务。

Expertise & Efficiency

As the earliest authorized national quality inspection center, CVC has accumulated abundant technical resources from the past 60 years, with accreditation of more than 5000 testing standards and over 30000 programs.

Customized Support

With 16 international and 12 national standardization platforms, our senior experts will provide customized solutions based on experience in instituting and revising industrial standards at home and abroad, helping clients to pave a way to become the industry leaders.

Authority & Global Recognition

As one of the first batch of accredited CBTLs in China, CVC has obtained a wealth of experience from active participation in international standardization activities and study of latest international regulations. Test reports issued by CVC can be directly recognized by over 100 certification organizations in more than 70 countries / regions.

"One-Stop" Service, Minimized Costs

CVC provides “one-stop” total quality control solutions from testing and certification to “Information Services”, “Suppliers Audit”, “Production Process Quality Control”, “Equipment Calibration and Metrology”, “Management System Certification” and “Training”. Clients can also obtain several certificates based on one test by bundled services of “Domestic + International Certification”.

Advanced Solutions

As the State Key Laboratory for Environmental Adaptability of Industrial Products, CVC has science and research institute authorized by the Ministry of Science and Technology in this field. The laboratory conducts researches on materials, products, and equipment for automobiles, electronics, electric appliances and building materials. CVC is also a member of World Wide Exposure Network(Atlas), and the sole service provider of AWSG to conduct AWSG recognized weathering test services in China.

Industrial Communication

Appliance Productivity Center, of CVC is the “Base Camp” of several national, provincial and regional associations for technical study and communication, new technology publicity campaigns, enterprise diagnosis, branding and international exchange. As the Provincial and Municipal SME Public Technical Service Platform, CVC aims to upgrade industry and help SMEs.

Sophisticated Facilities & Wide Network

CVC has set up numbers of branches across the country: 11 testing bases located in Guangzhou, Shunde, Shenzhen, Jiaxing, Shanghai, Wuhan, Zhanjiang, Wenzhou, Qingdao, Kunming and Suzhou; 6 typical climatic environmental testing stations in Huadu District of Guangzhou, Qionghai, Lingao, Hailar, Turpan, and Konggar accompanied by nationwide service network, which make efficient local services for all enterprises possible.

